
 18 januari 2024 

 Motion till Årsmötet 2024 SPF Kamraterna Örebro 

 Jag föreslår att styrelsen/föreningen vid kommande distriktsstämma motionerar och driver frågan 
 om att avgiften till distriktet bör sänkas med 20 kr eller det belopp som styrelsen i SPF Kamraterna 
 anser vara rimligt. Såvitt jag kunnat utläsa av distriktets handlingar är distriktets kassa orimligt stor 
 i förhållande till dess verksamhet. 

 Dag som ovan 
 Ulf Palmér 
 // 


